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Geacht college, 

Uit het verslag van de raadsvergadering 25-02-2025 agendapunt IHP VO: 

“50PLUS (Van Est) vraagt of de wethouder zo snel mogelijk na 1 april 2025 laat weten wat de 

gevolgen zijn van de aanmeldingen voor de scholen.  

Wethouder Pas zal de aanmeldingen opvragen bij de scholen (toezegging). 50PLUS (Van Est) vraagt 

om dat daarna ook uit te splitsen per richting.  

Dat is immers essentieel voor de levensvatbaarheid van een school.  

Wethouder Pas zal de aanmeldingen aanreiken (toezegging).” 

 

Vraag 1. 

De toezegging, dat de wethouder de aanmeldingen zal aanreiken, is 2 maanden geleden gedaan. 

Wanneer gaat de raad de informatie wel ontvangen? 

 

Vraag 2. 

Partij 50PLUS Maastricht heeft tijdens de raadvergadering van 25-02-2025 een uitgebreide analyse 

gepresenteerd middels uitgebreide grafieken. Een serieus debat over de (door 50PLUS) 

gepresenteerde cijfers heeft niet plaatsgevonden. Lezende de RIB 28-05-2025 lijkt de opdracht aan 

onderzoeksbureau Pentha Rho, het nog eens over doen van de reeds door 50PLUS aangeleverde 

analyse. 

Welke aanvullende informatie, op de analyse van 50PLUS, verwacht het college te krijgen van dit 

extern bureau? 

Op welke wijze kan de gemeenteraad, de brondata door het extern bureau gebruikt, geverifieerd 

worden?  

 

Vraag 3. 

Lezende de RIB bestaat het nieuwe onderzoek uit: 

-  een kwantitatieve analyse van de data; 

- een kwalitatief onderzoek naar het keuzeproces van ouders en leerlingen VO-school; 

- interviews met betrokken partijen.   



 
 
 

Volgens de RIB gaan de onderzoekers van het extern bureau, in gesprek met betrokken partijen 

waaronder de afgevaardigden van de projectgroep van het Sint-Maartenscollege.  

50PLUS vindt het een goede zaak dat met de projectgroep Sint Maartencollege gepraat gaat worden. 

De projectgroep stelde destijds een onafhankelijk onderzoek voor. 

Het besluit is inmiddels genomen. Dit alles voelt dus als ‘mosterd na de maaltijd’. 

Graag de reactie door het college op bovenstaande. 

 

Vraag 4. 

Het adviesbureau wordt gevraagd advies te geven over de mitigerende maatregelen; “wie 

verantwoordelijk is voor de realisatie van deze maatregelen en welke kosten daar naar schatting mee 

gemoeid zijn”. 

Kan een van de mitigerende maatregelen zijn; dat de onderwijsorganisatie bepaalt op welke school 

de leerling (uiteindelijk) geplaatst wordt? 

Waarborgt het college de vrije keuze van ouders/leerlingen? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie 50PLUS Maastricht, 

Petra Moonen 

Bennie van Est 


